marker Apresyan (En-Ru) ['ma:kə] *n* 1. *см.* mark1 II + -er маркёр (в игре) 3. 1) клеймовщик; клеймовщица 2) разметчик, разметчица 3) школ. лицо, отмечающее присутствующих (учеников) 4. 1) метка; веха; указатель; ориентировочный знак 2) сигнальный флажок сигнальный знак закладка (в книге) 6. *тех.* отметчик (*прибор*) 7. = marker beacon 8. pl дор. разметочные кнопки 9. амер. мемориальная доска 10. горн. маркирующий горизонт 11. лингв. 1) показатель ••s is a marker of the plural «s» - показатель множественного числа zero marker - нулевой показатель 2) признак, индикатор, маркер syntactic and semantic markers - синтаксические и семантические признаки

marker

3) структура

12. = genetic marker

Oxford Advanced Learners Dictionary 8th Ed.

marker [marker markers] BrE ['ma kə(j] NAmE ['ma rkə) noun



1. countable an object or a sign that shows the position of sth

phrase marker - синтаксическая структура предложения

- a boundary marker
- He placed a marker where the ball had landed.
- 2. singular a ~ (of/for sth) a sign that sth exists or that shows what it is like
 - Price is not always an accurate marker of quality.
 - Peter has put down a marker for (= shown that he is committed to) next year as the best time to launch the new product.
- 3. (BrE also 'marker pen) a pen with a thick felt tip
- 4. (BrE) (NAmE grader) a person who marks/grades students' work or exam papers
- **5.** (BrE) (in team games, especially football (\frac{1}{5}soccer)) a player who stays close to a player on the other team in order to stop them getting the ball

See also: †grader

marker

Longman DOCE 5th Ed. (En-En)

- mark er /'ma ke\$ 'ma rket BrE * AmE noun [countable]
 - 1. an object, sign etc that shows the position of something:
 - He buried the bodies in a single grave with a wooden cross as a marker.
 - 2. something which shows that a quality or feature exists or is present SYN mark

marker of/for

unmarked 1154

- antibodies which are a marker of hepatitis
- the use of slang as a marker of social identity
- **3**. (also marker pen British English) a large pen with a thick point made of ↑felt, used for marking or drawing things ⇒ ↑Magic Marker
- 4. put/lay/set down a marker British English to say or do something that clearly shows what you will do in the future

marker
125005308McW
15000900coca
RANGE: 1k MARK 87042
mark 49698
marked 13628
markedly 1603

marker 2840 markers 2676 marking 2697 markings 1093 marks 11653

COCA 500k Unlemmatized

₁₉₇₃**10654**²⁸²³ *nn1* ₇**196910**¹⁷ *np1*